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• Akkoord

Mededelingen bestuur

• Kunstgras is af, maar gemeente moet nog opleveren. Fietsenrek, pad door 
toegangspoort en kleine hekken bijvoorbeeld.

o Vraag: als pad gereed is, wordt de slagboom in gebruik genomen? Ja

o Vraag: vulling veld is scherp, kan dat veranderen? Nee, maar we kunnen wel 
vragen of er in de mix meer kurk kan komen.

o Vraag: worden de lijnen nog beter gezet? 

• Verbouwing

o Werkzaamheden naderen afronding, kleedkamer 10 en lijst met kleinere 
zaken moet nog gedaan worden. 

o Zonnepanelen worden vervangen, oude panelen verscheept als onderdeel 
van een goed doel in Afrika. Voor de warmtepomp en airco is meer stroom 
nodig die de panelen opwekken. Gas is er alleen nog in het kleedgebouw 
achter. 

o Verduurzaming is mede dankzij de Provincie Noord-Holland en de BOSA-
subsidie tot stand gekomen. 

• Lijst van 10 punten waarmee het bestuur drie jaar geleden begon, is bijna afgerond. 
We zijn begonnen met het laatste punt: vrijwilligers. Een nieuwe lijst met commissies 
en taken moet het makkelijker maken om mensen te werven voor taken in plaats van 
alleen langdurig commitment aan een commissiefunctie. 

o Vraag over parkeerkosten. Dit punt ligt buiten de macht van het bestuur. Ze 
worden niet verhoogd, aldus Foeke en Ricardo.

Financiën

• Remco licht de resultatenrekening van 2023-24 toe. Contributie komt hoger uit door 
meer teams. Sponsoring viel tegen, we hopen dat dit met inzet van vrijwilligers op 
gang gaat komen. Marges op de kantine zijn verbeterd. Huisvestingskosten bevat 
schoonmaak, nu professioneel bedrijf, maar ook energiekosten. Door hogere 
energiekosten zijn die gestegen, maar na de verduurzaming gaan die omlaag.

• Jaarrekening 23-24 is verbeterd ten opzichte van 22-23. Komt vooral door komst van 
nieuwe teams. Daarnaast heeft de verhoging van de contributie positief bijgedragen. 
Door de verbouwing waren er in juni anders dan in normale jaren bijna geen kantine-
inkomsten.

• Remco vertelt aan de hand van de balans wat er allemaal geïnvesteerd is in de 
verbouwing. Grote daling van het banksaldo is daarvan het gevolg. Mutatie in de 



afschrijvingen komt ook door de verbouwing. Verduurzaming verdient zichzelf op 
termijn terug. 

o Vraag: op welke termijn kan Taba weer investeren? Banksaldo gaat dit jaar 
nog naar beneden, maar er komt nog een lening aan. Door de afschrijvingen 
bouw je jaarlijks weer middelen op. Kleinere investeringen kunnen dus eerder 
dan een totale verbouwing. Suggestie om eerst het sanitair te vervangen.

o Vraag of ook schimmel in de douches kan worden aangepakt. Vraag voor 
bouwcommissie. Vraag of schoonmakers dat wel doen.

• Pieter Rotteveel vertelt over de werkzaamheden van de kascontrolecommissie, 
samen met Pieter Hilhorst. Blij dat verbouwing uit eigen middelen kon, Pieter 
ondersteunt het beeld dat grote investeringen nu echt lastig zijn. Er zijn geen 
onregelmatigheden gevonden. Wat betreft de kascommissie kan het bestuur 
decharge verleend worden.

• Gevraagd wordt om te stemmen over de dechargeverlening aan het bestuur. De 
vergadering stemt in met dechargeverlening van het bestuur.

• Remco vervolgt zijn verhaal met de begroting voor 2024-2025. De inning van 
contributies verloopt goed. 

o Vraag: komen er sponsoren? Vraag aan de leden om sponsorcommissie te 
vullen, want bestuur kan dit niet erbij doen. Er zijn nieuwe plekken langs veld 
1 beschikbaar. Voor sponsorborden op het scorebord is het nodig om een 
hoogwerker te huren, dus dan beter om er 3 tegelijk te doen. 

Verkiezing nieuw bestuur

• De termijn van het huidige bestuur loopt af. Er zijn geen meldingen binnengekomen 
van nieuwe bestuursleden. 

o Vraag of het bestuur nog drie jaar door wil gaan? Niet per se, het is gezond 
om weer nieuwe mensen binnen te halen. Ondanks herhaalde mails lijkt het 
nodig om mensen persoonlijk te benaderen om tot het bestuur toe te treden. 
Het is een goed moment, omdat de club gezond is, maar het kost natuurlijk 
wel tijd. 

o De vergadering wordt gevraagd om in te stemmen met de herbenoeming van 
het bestuur. Akkoord.

TJBP

• Het Technisch Jeugdbeleidsplan (TJBP) is een stuk van de Technische Commissie en 
de Hoofd Opleidingen. Het is primair een stuk voor het technisch kader in de jeugd, 
dat uitlegt hoe de jeugdopleiding in elkaar zit. Trainers, coaches en teamleiders 
kunnen worden aangesproken op beleid in het TJBP. Daarnaast is het ook een 
visitekaartje voor ouders die bij Taba willen komen.

• De versie die voor de vergadering gedeeld is, is besproken binnen het bestuur en de 
sociale commissie. Er volgen nog enkele kleine aanpassingen en een herindeling van 
hoofdstukken. Na vandaag kan het al in werking treden. 



• Sander K. licht toe welke grote aanpassingen gedaan zijn ten opzichte van de versie 
van 2020:

o Interne scouting is opgenomen, spelers worden beter gevolgd door de HO 
(Hoofd Opleidingen) en scouts. Spelers die hogerop kunnen en willen mogen 
meetrainen en invallen bij hogere teams, maar alleen op basis van afspraken 
waar de HO en TC bij betrokken zijn,

o Hoofdklasse als ambitieniveau voor eerste teams,

o Introductie JO23-zaterdag op niveau 4e divisie, als aspiratie voor ambitieuze 
jeugdspelers, ook om uitval tegen te gaan bij JO16 tm 19 en hopelijk stap 
naar selectie (1e elftal) te laten maken,

o Verduidelijking procedure voor teamindeling, en instroom van buiten en van 
de wachtlijst. Met handzame bijlage voor teamleiders en ouders.

o Mogelijkheid 3e training van eerste teams wordt geboden, onder voorwaarden 
waaronder vrijwilligheid – ook bij de trainer - en bij voldoende veldcapaciteit,

o Maximum en minimum aantal spelers per team, per lichting; dit wordt strikt 
gehandhaafd om te voorkomen dat er gaande het seizoen teams bij gebrek 
aan actieve spelers moeten worden teruggetrokken, wat Taba boetes kost. 

• Discussie: 

o Angst dat aantallen spelers te rigide wordt gehandhaafd. Ter verduidelijking: 
als er tijdelijk een tekort is, wordt een team aangevuld, niet direct gestopt.

o Toe te voegen aan TJBP: escalatie naar bestuur indien mogelijk bij eventuele 
onenigheid tussen sociale commissie en TC over de teamindeling, maar 
alleen op verzoek van deze commissies. 

o Terugzetten in TJBP dat jeugd in principe tot max 19 uur mag trainen, 
afwijking is alleen mogelijk in overleg met de seniorencommissie.

o Opmerking over het stilzetten van de 3e training aan het eind van de zomer 
door het bestuur: dit was abrupt en ongelukkig voor bestaande afspraak met 
het team van Marcus en plannen van Leon. Bestuur erkent dit, maar vond het 
belangrijk dat er beleid zou komen voordat meer teams het gingen doen.

o Verzoek om TJBP beschikbaar te maken met track changes ten opzichte van 
de vorige versie. Maaike zal dit beschikbaar stellen als men zich bij haar 
meldt, er komen niet twee versies op de website.

o Maaike geeft aan dat in het TJBP ook de rollen van HO, TC-leden en sociale 
commissie beter zijn opgeschreven.

Commissies

• Weinig aanwezigen. Vorige keer gesproken over scheidsrechters voor senioren. 
Scheidsrechterscommissie is er niet. Hoe gaat het nu? Scheidsrechters worden 
meestal door teams zelf ingehuurd via externe partij.



• Seniorencommissie: 

o O23-zaterdag is gestart. Wedstrijden op zaterdagochtend lopen vaak uit 
waardoor schema in de knel komt. Bij jeugd strakker handhaven. 

o Zondag1 wordt volgend seizoen Zaterdag1, aanvraag is goedgekeurd door de 
KNVB. Het team speelt op hetzelfde niveau, een horizontale herindeling. Meer 
clubs vragen deze herindeling aan, omdat er steeds minder tegenstanders op 
zondag spelen, waardoor de reisafstanden fors toenemen en je nauwelijks 
nog binnen Amsterdam speelt. 

o Binnen jeugd uitlopen kan nu al niet meer en volgend seizoen helemaal niet, 
strakker handhaven, zo nodig strafschoppen in de jeugd niet door laten gaan. 

o Voor een soepele start op zaterdagochtend wordt geopperd om ook te zorgen 
dat na de training vrijdagavond alle goals opgeruimd worden.

o Verzoek om bij intrapveldje randen minder glad te maken. Bestuur zal verzoek 
indienen bij de gemeente. 

o Vraag naar 7 x7 competitie op vrijdag, dit doet nu 1 team, is dit voor veteranen 
ook mogelijk? Ja. 

• Technische Commissie (Jeugd): 

o JO19 heeft voor het eerst te maken met doorstroombeleid, waardoor de beste 
spelers naar de O23-1zat zijn gegaan. Hierdoor is de O19-1 een mix vanuit 
verschillende teams. Om dit team in de competitie te houden zijn de 
afgelopen weken extra spelers van de wachtlijst gehaald. We kijken hoe het 
gaat. 

o Vacature TC in O15, vervanging voor Leon wordt gezocht. 

Rondvraag: 

• Kunnen er gezondere snacks komen? Bestuur: ja, wordt aan gewerkt.

• Uitbreiding assortiment eten. Bestuur: wordt aan gewerkt. Vast personeel in de 
kantine komt ook steeds beter op sterkte. Dat is nodig voor het kunnen serveren van 
meer broodjes. Vaste barmensen geven instructie aan vrijwilligers met bardienst.

• Vraag om servies voor soep, selectie. Er komt een kast voor die spullen. Hygiëne 
mag echter niet in gevaar komen – aparte kasten, ook voor Veteranen. 

• Hoe houden we kleedkamers schoon? Staan ook veel mensen de bar – kan dit beter 
geregeld worden. Bestuur: vrijwilligers met bardienst kunnen ook hiervoor worden 
ingezet, maar weten dat vaak niet. Dus het vaste personeel of aanwezige 
bestuursleden moeten hen aansturen.

• Probleem met vrouwen en kleedkamer-indeling: krachtige wens om het zodanig in te 
delen dat vrouwenteams een eigen douche gedeelte hebben waarbij zij geen last 
hebben van de heren.

• Verzoek Foeke om tijdig lichten uit te zetten op de velden, ze branden nu onnodig 
nadat trainingen afgelopen zijn. Bestuur: we zullen erop letten, maar de nieuwe app 



waarmee de lichten bediend worden mag niet aan heel veel mensen gegeven 
worden, zegt de gemeente.

• Verzoek terughangen foto’s, meer gezelligheid in kantine. Bestuur: gebeurt na 
oplevering van de kantine, er is nu ook een groepje aan het nadenken over de 
inrichting. 


